
 

 

Mer vintersport i Bandhagen 

Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

     Rana Nasrindotter (S) 

     Gisela Norrman (S) 

     Oskar Rosén (S) 

     Halahen Zaidane (S) 

     Bo Hansson (S) 

 

 

Lek och rörelse är en viktig del av barns sociala utveckling och lärande och i Enskede-Årsta-

Vantör ska vi göra allt för att underlätta närhet och tillgång till lek och spontanidrott.  

 

På Bandhagens skola går för närvarande 375 elever och de allra flesta bor i närheten. 

Sommartid är det full aktivitet på grusplanen som ligger intill skolan och på vintertid kan man 

åka skridskor där. Dagarna är som bekant korta vintertid vilket begränsar barnens och de 

närboendes möjligheter att utnyttja isbanan under dagens mörkare timmar då det inte finns 

någon belysning på grusplanen. 

 

Socialdemokraterna önskar därför att förvaltningen i god tid till nästa vinter utreder 

förutsättningarna för att grusplanen/skridskobanan vid Bandhagens skola ska belysas från 

mörkrets inbrott fram till kl 20 ,vardagar som helger, vintertid för att maximera närboendes 

möjligheter att använda sig av isbanan. 


